
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2024-08-27

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf,  Tomas Sundström, sekr, Annika 
Johansson, Efrem och Ann Christin Cachrimamidis.

1. Föregående protokoll: Inget att tillägga.

2. Ekonomi: Annika meddelar att ekonomin går enligt plan och i dagsläget finns ingen
anledning till höjning av medlemmsavgifter för nästa år

3.

Höstrusket - 16 november   Fredrik var inte närvarande, men vi utgår ifrån att han
ansvarar för tävlingen även i år.

6.

Städning och underhåll av lokalen Städning fungerar bra med Homemaid (och två 
gratisstädningar har utförts i sommar). Gunnar ska kontakta hyresvärden angående 
utbyte av armaturer.

5.

Spelprogram - hösten -24  Gunnar visade på ett förslag, som bifogas till detta
protokoll

4. Dalabridgens årsstämma - 5 oktober
Gunnar och Tomas anmäler sig och uppmanar fler att anmäla sig, då det även
spelas en silvertävling efter avslutat möte.

Kursverksamhet  Tomas och Gunnar ska hålla en kurs "Bridge 2" med start i 
slutet av Oktober, i avsikt att få nybörjarna att fortsätta spela på klubben.

7.

9. Övriga frågor:  Diskusion om hög-låg-tävling någon söndag i september...

Nästa styrelsemöte: 2024-10-08 
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